

# 國立勤益科技大學外籍學生入學獎助學金設置要點

## Guidelines for Establishing Scholarships for International

### Students upon Enrollment

#### National Chin-Yi University of Technology

一、為推動本校國際化，招收優秀外國籍與學生就讀本校，並鼓勵其勤奮向學，特設置本獎助學金。

##### Article 1

The Scholarships are established for the purposes of facilitating international education and recruiting National Chin-Yi University of Technology (hereafter referred to as "NCUT") international students with excellent academic standing.

二、獎助對象：具本校正式學籍之外國籍新生(不含僑生、陸生及交換學生)且未領有我國政府機關所發獎學金者。

##### Article 2

Qualification requirements: New international students (excluding overseas Chinese and exchange students) who are officially enrolled at NCUT and are not entitled to any scholarships and financial assistance granted by Republic of China authorities are eligible for applying for the Scholarships.

三、獎助方式：

(一)在本校就學之第一年免收學雜費。

(二)外國籍新生若參加當年度該國全國甄選競賽活動優勝者(申請資格由「外國籍學生獎助學金審查小組」審議)，入學後每月加發新台幣 6 千元獎學金(大學部 4 年最高共 48 個月，請領上限新台幣 28 萬 8 千元整；研究所 2 年最高共 24 個月，請領上限新台幣 14 萬 4 千元整，受獎期間如遇休學、退學即停止發給。另外，自入學第二年起，成績標準符合下列規定者，減免該學期學雜費：

1. 研究所前一學期至少修習 6 學分(撰寫論文期間不在此限，但以乙次為限)，學業成績 80 分(含)以上(撰寫論文期間無上學期成績者得提出指導教授推薦書及研究計畫，但以乙次為限)；大學部前一學期至少修習 9 學分，學業成績 70 分(含)以上。
2. 未受記過(含申誠累計三次)以上處分者。  
符合減免學雜費申請資格者，其申請期限、應備文件與申請程序比照本

校「外籍學生學優獎助學金設置要點」辦理，但名額不計入。

### Article 3

Mode:

- (一) International students who are admitted and granted the Scholarship are entitled to a full waiver of tuition fees for the first year. The Scholarship is granted to 10 undergraduate and 10 graduate students.
- (二) If a foreign freshman wins the national contest held in his/her country in the year (the qualification shall be determined by the Foreign Student Scholarship Review Group), he/she will be awarded an additional scholarship of NT\$6,000 per month after admission (for up to 48 months during 4 years of study at the maximum amount of NT\$288,000 in case of the undergraduate program; for up to 24 months during 2 years of study at the maximum amount of NT\$144,000). In case of suspension of schooling or drop-out, the award to the scholarship will be terminated. Starting from the second year after admission, foreign students meeting the following requirements may be exempted from tuition and miscellaneous fees in the semester:
  1. Taking at least 6 credits in the semester prior to the enrollment in the graduate program, the student (the period of thesis composition is not subject to this limit, but may be applied once only) and obtaining an academic result of 80 or above (or provides the advisor's referral and research plan if such an academic result is unavailable during the period of thesis composition, but may be applied once only); taking at least 9 credits in the semester prior to the enrollment in the undergraduate program and obtaining an academic result of 70 or above.
  2. Students shall not have any records of demerit (three admonitions included). Foreign students qualified for exemption from tuition and miscellaneous fees shall make an application in accordance with the Directions for Provision of Scholarships for Outstanding Foreign Student, including the deadline of application, required documents, and application procedures; however, they do not take up the vacancies for the scholarships.

四、申請程序：外國籍新生於申請入學時向教務處提出。由教務處統一造冊彙送學務處轉「外國籍學生獎助學金審查小組」審議通過並陳請校長核定。

### Article 4

Application process: Admitted students are required to submit their applications to the Office of Academic Affairs, which will direct application packages to the Evaluation Committee of International Students' Financial Aid (hereafter referred to as the "Committee") for official review. The final results will be announced following

approval by the President.

五、已獲本項獎助學金者，不得再請領本校相同性質之獎助學金。入學當學期未完成註冊、辦理保留入學資格、入學前休學者，均取消其得獎資格；休學後復學者，不得重新申請本獎學金。

#### Article 5

Those who have already been awarded the Scholarship are not eligible to apply for other similar scholarships at NCUT. Qualification will be canceled if enrollment is not completed, maintained, or is suspended before enrollment. Re-applying for the Scholarship is not allowed for those who have re-enrolled after suspension.

六、領取本項獎助學金者(符合第三條第二款申請者除外)，每學期需至國際事務處服務 20 小時，並發給學生服務時數證明，作為下次申請學優獎助學金之證明。

#### Article 6

Those who have been awarded the Scholarship must serve at the Office of International Affairs for 20 hours every semester. A proof of service hours will be given for the next application of scholarship.

七、繳交文件：

- (一) 護照影本。
- (二) 申請表。

#### Article 7

Documents required:

- (一) Photocopy of passport
- (二) Application form

八、經費來源：由本校學生就學獎補助金項下支應。

#### Article 8

Funding sources: The Scholarships will be awarded from the University Student Financial Aid Fund.

九、為審理外國籍學生獎助學金，特設置「外國籍學生獎助學金審查小組」審理相關事宜。其成員由校長就本校就學獎補助金管理委員會委員中遴派五人組成，並選任一人擔任召集人。

#### Article 9

The Committee is responsible for reviewing scholarship applications. It is comprised of five persons from the University Student Financial Aid Committee, of which one is elected the head of the Committee.

十、本辦法經學生就學獎補助金管理委員會會議通過後，自頒布日施行，修正時亦同。

Article 10

The Guidelines are entered into effect from the date of promulgation following the ratification by the Committee. The same shall apply to all its amendments.